

Date: 27th November 2018

التاريخ : 27 نوفمبر 2018م

After Compliments,

تحية طيبة ، وبعد

**Sub: Bank Dhofar Rights Issue – Extension
of Rights Trading and Subscription Period**

**الموضوع : حقوق الأفضلية الخاص ببنك ظفار – تمديد
فترة تداول الحقوق وفترة الإكتتاب**

Given that the public holiday marking Oman's 48th National Day and the Prophet's birthday coincided with the subscription timeframe for the ongoing rights issue of ordinary shares, the Bank is pleased to announce that the Capital Market Authority has approved the extension of the Rights trading period, whereby the Rights trading period will now end on 4th December 2018 (Trading Close Date) and the subscription period, whereby the subscription period will now end on 9 December 2018 (Issue Close Date).

نظراً إلى تزامن العطلة الرسمية بمناسبة العيد الوطني الثامن والأربعين والمولد النبوي مع الإطار الزمني لفترة الإكتتاب المستمر على حق الأفضلية الخاص بالأسهم العادية ، فإنه يسر بنك ظفار أن يعلن أن الهيئة العامة لسوق المال قد وافقت على تمديد فترة تداول حقوق الأفضلية، حيث تنتهي فترة التداول بتاريخ 4 ديسمبر 2018 (تاريخ إغلاق التداول) و تمديد فترة الإكتتاب ، حيث تنتهي فترة الإكتتاب بتاريخ 9 ديسمبر 2018 (تاريخ إغلاق الإكتتاب).

Best Regards,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير ،،



Abdul Hakeem bin Omar Al Ojaili
Chief Executive Officer

عبد الحكيم بن عمر العجيلي
الرئيس التنفيذي

